
 

 

 

1. Nyt fra formanden   

- Skolehåndbog for forældre udleveres til bestyrelsesmedlemmer  

- Opmærksomhed på, at vi som skolebestyrelse har ret til at få 

indblik i den faglige undervisning  

2. Forældrehenvendelser   

- Ingen forældrehenvendelser  

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne   

- Skolen: Så småt i gang med skoleåret planlægning  

- Medarbejdere var til AKT konference i Slagelse, sidste uge, hvor de 

fortalte om vores Slusearbejde 

- Børnehuset: Den står i forårstegn og der bruges en del tid udenfor.  

- Der er gang i at planlægge koloni til Henne bad 

- Har en del børn som der skal sige farvel til  

4. Nyt fra ledelse   

- Vi er i gang med skoleplanen og nye fokuspunkter er co-teaching 

og neuropsykologi. Disse skal kobles sammen og Micki Sunesen er 

med i denne proces. Vi har pædagogisk døgn, sidst i august, hvor 

denne proces sættes i gang 

- Ledelsen er i gang med at sammensætte teams til næste skoleår  

- Henrik skal til læringssamtale med skolechefen i næste måned, 

hvor vores fokuspunkter kedsomhed, fravær og fritid drøftes. I 

disse punkter ligger der forskellige refleksioner og fokuspunkter 
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Doctor Lund, Jeannette Igaard, Suzanne H. Michelsen, Henrik Balle 

Lauridsen. 
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  Side 2 

 

som Henrik vil drøfte med skolechefen. Derudover vil Henrik 

fremlægger trivselsmålingen som vi godt kan være stolte af  

 

a. Årshjul gennemgås 

 

b. Co-teaching/neuropsyk/intern fælles udd. 

 

- Se nyt fra ledelsen  

 

c. Økonomi 

 

- Vi har overført fra sidste år så vi har en sund økonomi.  

- Vi har én bus som er leaset – denne leasing udløber. Vi arbejder på 

at få en ny. Man må fremadrettet kun bestille el-busser i Kolding 

kommune. Dog er der en udfordring i at levere el-busser pt. Vi har 

stadig 2 busser.   

 

d. Visitation – status 

 

- Vi får økonomi til 92 elever. Vi skal ikke afskedige folk bl.a. fordi en 

medarbejder stopper, vi får ikke 3 studerende, i skolen, for næste 

periode – dog får de en studerende i Børnehuset og en medarbejder 

går på barsel 

 

5. NUSSA (Neuroaffektiv-udviklingspsykologisk-social-struktureret-

aktivitet) - gennemgås ved Louise 

 

6. Nyt fra arbejdsgruppen om tema-aftner 

 

- Anita S., Jeannette I. og Anette S. har aftalt møde d. 13. maj kl. 

15.15. Punktet flyttes til næste gang 

- Der arbejdes videre med forskellige arrangementer bl.a. ift. 

legedag, grillaften fra 16.00-19.00 osv.  

 

7. Punkter til næste gang:  

- Nyt fra team-aften gruppen 

- Co-teaching  

- Årsberetningen fremlægges 

 

Henrik Balle Lauridsen, skoleleder 

 


